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Beste Argonauten, 
 
Het verenigingsbestuur en de jeugdcommissie zal via deze nieuwsbrief de achterban 
vanaf nu een aantal keren per jaar informeren over allerlei nieuws en ontwikkelingen. 
 
Bestuurssamenstelling 
Het bestuur van SV Argo wordt op dit moment vertegenwoordigd door Wilbert 
Mulleners (penningmeester), Wil Conjour (secretaris) en Jeroen Drummen 
(Jeugdzaken). Jeroen is op 29 november jl. toegetreden tot dit bestuur. Het spreekt 
voor zich dat er behoefte is om het bestuur uit te breiden. 
 
Technische commissie 
Er is een technische commissie samengesteld, bestaande uit Paul Meekels, Jos 
Lemmens en Roger Cox. Deze commissie gaat zich de komende maanden met 
name bezighouden met de teaminvullingen (senioren) voor komend seizoen. De 
technische commissie voert momenteel gesprekken met onze selectiespelers over 
de toekomst binnen SV Argo. Het huidige seizoen is een moeilijk en zwaar seizoen 
en onze selectie doet er alles aan om dit op een goede manier af te sluiten. Klasse! 
 
Het doel voor de toekomst is de huidige groep binnen boord te houden en te 
versterken met jeugdige spelers vanuit onze dorpskernen. Er worden momenteel 
gesprekken gevoerd met spelers die SV Argo de laatste seizoenen hebben verlaten 
over een eventuele terugkeer op het oude nest. 
 
Verder heeft hoofdtrainer André Boessen besloten om SV Argo na dit seizoen te 
verlaten. Zodoende zal de commissie zich bezig gaan houden met het aanstellen van 
een nieuwe hoofdtrainer voor Argo 1. 
 
Nieuws/media 
Veel teaminformatie wordt tegenwoordig verstrekt via What’s App-groepen. Sinds 
kort zorgen Richard Coenen en Laurie Savelkoul voor het up-to-date houden van 
onze website (Richard) en onze Facebook- en Instagram-pagina (Laurie). 
Nieuwsberichten mogen bij deze 2 vrijwilligers aangedragen worden. 
 
Sponsorcommissie 
Er is een sponsorcommissie samengesteld, bestaande uit Daniëlla van Hout, Roger 
Hansen en Guus Henssen. Zij gaan een aantal commerciële activiteiten nieuw leven 
inblazen, zodat we als club weer meer armslag krijgen. 
 
Verklaring Omtrent Gedrag 
SV Argo gaat de komende periode een preventiebeleid uitdragen om 
grensoverschrijdend gedrag te voorkomen. SV Argo wil een 
vereniging zijn waar iedereen veilig en met plezier kan sporten. 
Om hiervoor te zorgen gaan we een aantal zaken regelen: 

 gedragscode uitdragen 
 aannamebeleid van vrijwilligers  alle vrijwilligers die bijvoorbeeld in 

contact komen met jeugdspelers of een financiële rol vervullen zullen 
een Verklaring Omtrent Gedrag (VOG) moeten kunnen overleggen. 

 benoemen van een vertrouwenspersoon. 
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Supporterstoernooi 
Op zaterdag 3 juni blaast SV Argo de oude traditie van VV Armada 
nieuw leven in: het supporterstoernooi. Met dank aan o.a. initiator 
Giel Hendrikx. Bezoek onze website voor meer info en inschrijven. 
 
Beleidsondersteuning jeugdafdeling en het uitrollen daarvan 
In het voorjaar van 2022 heeft de jeugdcommissie twee avonden georganiseerd om 
de behoeftes van het jeugdkader in kaart te brengen. Deze avonden werden geleid 
door Voetbal Academie “DAOS” (Dutch Acadamy Of Sports). Tijdens deze avonden 
waren telkens zo’n 18 jeugdleiders aanwezig en kon iedereen aangeven waar hij 
behoefte aan had. Tijdens die gesprekken met DAOS zijn 4 hoofdthema’s 
besproken: 

 club/organisatie 
 spelersbegeleiding 
 wedstrijden 
 trainingen 

 
De komende periode gaan we o.a. aan deze speerpunten werken: 
1. Het organiseren van een jeugdkamp bij groepsaccommodatie Woutershof te 

Molenbeersel/Kinrooi. Dat is van vrijdag 23 t/m zondag 25 juni. 
2. Het begeleiden van beginnend jeugdleiders door het toewijzen van een 

mentor/buddy waar de startend jeugdleider met vragen terecht kan. En door het 
uitreiken van een ‘startgids’ aan de jeugdleider: een leidraad om als nieuwe 
leider een goede start te kunnen maken bij SV Argo. 

3. Het uitwerken van het voetbalbeleid, opstellen van een trainer-wijzer en het 
uitwerken van oefenstof waar trainers van alle leeftijdsgroepen een beroep op 
kunnen doen. 

 
Vanuit het jeugdkader zijn er uiteraard meer behoeftes. Deze behoeftes zijn niet uit 
het zicht geraakt. Het DAOS-traject zal een vervolg krijgen. Op dit moment gaat onze 
aandacht uit naar bovenstaande 3 punten. Als jeugdcommissie kunnen we niet alle 
ballen tegelijkertijd in de lucht houden. We vragen daarom om jullie begrip en geduld. 
 
We wensen iedereen eine sjoane Vastelaovend en een plezierige en sportieve 
voorjaarsreeks. Geniet van het voetbalspel! 
 
Bestuur & jeugdcommissie  
 


